
 Oslospeiderne av Norges Speiderforbund 

 REFERAT ÅRSMØTE 2024 
 Det var 14 speidergrupper og 40 deltakere �l stede, inkludert kretsstyret og kretssekretær. 
 Møtet startet med felles flaggsang. Ordstyrer forklarte forskjellen på innlegg og replikk. Et 
 innlegg er når man skal starte å prate om noe ny�, mens replikk er en kommentar på noe 
 som allerede er sagt. Kretsleder og ordstyrer ønsket alle velkommen. 

 1.  Kons�tuering 

 1.1.  Godkjenning av innkalling 
 Akklamasjon 

 1.2.  Godkjenning av representanter 
 Akklamasjon 

 1.3.  Valg av ordstyrer og bisi�er 
 1.3.1.  Ordstyrer er Synne Nordby Hvenekilde 
 1.3.2.  Bisi�er er Simen Halderaker Husby 

 1.4.  Valg av referenter 
 1.4.1.  Referent er kretssekretær Anne Catrine Asak 

 1.5.  Valg av tellekorps 
 1.5.1.  Mathias Ravn Fernandez, Longship group, 41. Oslo  Ullevål spgr 
 1.5.2.  Per Olav Gundersen, Tåsen speidergruppe 

 1.6.  Godkjenning av saksliste 
 Akklamasjon 

 1.7.  Godkjenning av forretningsorden 
 Akklamasjon 

 1.8.  Valg av to medlemmer �l å undertegne protokoll 
 1.8.1.  Lina Marie Askevold  ,  17. Oslo Kampianerne speidergruppe 
 1.8.2.  Roy Mar�nsen, Haugerud speidergruppe 
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 2.  Årsrapport 2023  v/Kretssekretær Anne Catrine Asak 
 Kretssekretær:  Gjennomgår først kort kretsstyrets  arbeid i 2023. Det ble avholdt en del 
 kurs, blant annet peff 2 kurs og peff 1 kurs på henholdsvis vår og høst. Sistnevnte hadde 
 for mange påmeldte og man kan se på muligheter for å løse de�e på senere kurs. Ellers 
 ble trinn 0 arrangert sammen med Donsa�en og tre nye ledere ble ta� opp i kretsen 
 e�er fullført lederstart. Når det gjelder gruppeledersamlinger så ble det avholdt tre av 
 disse, en i februar, en i mai og en i september. Årsmøtet ble avholdt på Vestgrensa og 
 halvårsmøtet på Årvoll gård. Videre �l Ridderturneringen, der det var det Hvi� kull fra 7. 
 Oslo, som vant Ridderlansen. På kretskonkurransen, så var det Oter fra 7. Oslo som vant 
 kretsbanneret. Totalt var det fem patruljer som kvalifiserte seg �l NM. 7. Oslo fikk en 
 andreplass i NM totalt. Det var 45 deltakere fra 13 speidergrupper som deltok på 
 Jamboree i Korea. På KL/KS deltar vanligvis kretsstyret hvert år. Det største 
 arrangementet i 2023 var nok leiren på Hvam fra 24. juni �l 1. juli. Speiderhy�eturen ble 
 arrangert som vanlig andre helg i oktober. Vi har i dag få� vite at vi har få� stø�e �l 
 Speiderhy�eturen for 2024, noe vi er veldig glade for. 
 Vi går videre �l eiendommene og antall overna�ngsdøgn på hy�ene. På Blåhaug var det 
 108 døgn, hvor to døgn var kursvirksomhet og to døgn Speiderhy�etur. Det er da 17 flere 
 overna�ngsdøgn enn i �oråret. På Krakos var det 125 bookinger hvorav et dagsopphold. 
 En økning på 7 overna�ngsdøgn i forhold �l i �or. 
 Oslospeiderne har få� en del medieoppslag i løpet av 2023, vi er veldig glad for de som 
 tar kontakt med ulike lokalaviser hvis de har noe de ønsker å vise frem. Det er ikke all�d 
 le� å finne oppslag på ne�, men vi fant noe. Blant annet at frivillige bruker mye av sin �d 
 for å hjelpe andre, spreke speidere som padlet milevis på svenske kanaler, 700 norske 
 speidere rammet av hetebølge på Jamboree, om årets vik�gste svømmetur i 
 Badedammen på Grorud, Lysvandring og yrende folkeliv langs Alnaelva som vi mo�ok �l 
 kontormailen. Det er fint og vik�g å få vist frem speideren. Den siste ar�kkelen var om at 
 alle er velkomne inn i speiderhy�a på Ullevål. 
 Når det gjelder Oslospeiderne i Forbundet så har vi få� inn en del flere navn enn 
 �dligere. Silje Kroken gikk ut av Speiderstyret 10. januar. Karen Johanne si�er fortsa� i 
 eiendomsstyret. Mar�ne Branem sa� i kon�ngentledelsen for Jamboreen 2023. Per Vinje 
 si�er ilovutvalget. Marte Schrøder si�er i valgkomiteen i speider�nget. Liv Berit Alvestad 
 Tveito er vara i korpsstyret �l FA. Atle Stokke er visekorpsleder i MS og Vilde Sjømæling 
 Snekkestad si�er i styringsgruppen, ne�verk for kommunikasjon. 
 Har noen spørsmål �l det som står i årsrapporten? 

 173:  Synes det var en fin årsrapport, men tenker at  �ltak som speideraksjonen bør kunne 
 få en plass med informasjon om hvem som har delta�. 
 Kretssekretær:  Takk for innspill, det blir notert. 
 163:  Det var notert kursdøgn på Blåhaug, men det var  ikke noe �lsvarende for Krakos. 
 Kretssekretær:  Godt observert, det var jo noen kurs  på Krakos også. 
 163:  Fint hvis man får med seg disse tallene for Krakos  neste år. 
 Kretssekretær:  Det burde ha vært med, så ja, det må  vi få inn neste gang. 
 Ordstyrer:  Hvis det ikke er flere spørsmål, så godkjenner  vi herved årsrapporten. 

 Årsrapporten er godkjent med akklamasjon. 
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 3.  Regnskap og revisjonsberetning 2023  v/økonomiansv. Kasper Storm Hanssen 
 Økonomiansvarlig:  Vi starter med å si li� om inntektene.  Det har vært mindre inntekt fra 
 kon�ngenter og �lskudd, men totale inntekter var mer enn i �or. Der det i hovedsak har 
 kommet inn mer inntekter via dri�sinntekter. Lønnskostnader har økt li�, vi har ha� li� 
 høyere avskrivninger og li� lavere på andre dri�skostnader. Sum dri�skostnader utgjør 
 totalt omtrent det samme som i �or. Dri�sresultatet viser et overskudd på 166.396,- kr. 
 mot -34.951,- kr som var �orårets dri�sresultat. Videre har vi li� høyere renteinntekter, 
 men også høyere finanskostnader som gjør at resultat finansposter utgjør -152.244,- kr. 
 Totalt har vi da et årsresultat med et lite overskudd på kr. 14.152,- for 2023. De�e i 
 motsetning �l �oråret som hadde et underskudd på kr. -25.214,- 
 Kretssekretær:  Jeg vil bare si li� kort om avskrivningene  der økningen skyldes dohus- 
 prosjektet samt oppgraderingene som ble gjort på Pålsbu for å få det �l et bedre sted å 
 være for hy�efutene som har de�e som �lholdssted. Når man har såpass store 
 kostnader så blir jo disse fordelt fremover i �d. Balanserapporten viser derfor et bedre 
 bilde av hva man fak�sk har på konto. 
 Økonomiansvarlig:  Balansen vår viser hva vi har på  bok. Alle eiendommer har en verdi 
 på kr. 981.825,- kr.  Av samlede bankinnskudd så er det 3.052.807,- kr. I �llegg kommer 
 kundefordringer. Totalt sum alle eiendeler er kr. 4.046.982,- kr. 
 Kretssekretær:  Bankinnskudd inkluderer alle kon�,  hvor de største er lederfond, 
 kapitalkonto, hy�er dri� og hy�evedlikeholdkontoen. 
 Økonomiansvarlig:  Videre på egenkapital så har vi  1.133.294,- kr. på dri�, 1.590.041,- kr 
 på hy�er og 1.320.743,- på kapital med selvpålagte beskrankninger. Totalt utgjør 
 egenkapitalen 4.044.078,- kr. Gjeld utgjorde i 2023 kun leverandørgjeld på 2.905,- kr. 
 Sum egenkapital og gjeld er 4.046.983,- Er det da noen spørsmål �l regnskapet? 

 153:  Lurer på den posten som står på finanskostnader. 
 Kretssekretær:  De�e er i sin helthet utbetalingen  i forbindelse med Jamboree 2023. 
 De�e er en konto som ble sa� av �l Jamboree for mange år siden, sist gang det var 
 utbetaling var for fire år siden og utbetalingen i �or ble da den siste, da kontoen ble 
 tømt. Stø�en som ble utbetalt var den samme som ble utbetalt fire år �dligere. 
 100:  Hvordan er disse tallene i forhold �l budsje�? 
 Kretssekretær:  De�e har vi se� li� på og posten  for småspeiderarrangementer er li� 
 over budsje�. Når det gjelder kurs så er posten her rundt budsje�, mulig li� over. 
 153:  Jeg lurer li� på hvorfor man ikke presenterer  resultat opp mot gjeldende budsje�? 
 Kretssekretær:  Det er fullt mulig å gjøre, vi tar  det med �l neste gang hvis ønskelig. 
 100:  Det er svært ønskelig. 
 Kretssekretær:  Da noterer vi det. 
 163:  Jeg lurer på hva posten andre dri�sinntekter  inkluderer? 
 Kretssekretær:  For 2023 skyldes endringen at vi fikk  stø�e fra Sparebanks��elsen på 
 kr. 200.000,-. Resterende er da inntekter for prosjekter Speiderhy�eturen, �ppemidler, 
 MVA-kompensasjon og i �llegg inntekter fra leie på hy�ene. 
 100:  Hvorfor blir ikke leieinntektene spesifisert  for seg selv? 
 Kretssekretær:  Disse inntektene blir spesifisert i  dri�sresultat for Blåhaug og Krakos. 
 Ordstyrer:  Revisjonsberetning blir e�ersendt. Hvis  det ikke er flere spørsmål, så 
 godkjenner vi herved regnskapet. 

 Årsregnskapet for 2023 er godkjent med akklamasjon. 
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 4.  Innkomne forslag 
 4.1.  Forslag fra 17. Oslo Kampianerne 

 Innlegg, 173:  17. Oslo foreslår å avholde ridderturneringen  på et annet 
 �dspunkt. På nåværende �dspunkt, slu�en av april, er det fortsa� snø på 
 Krakosseter og det er o�e kaldt og guffent ute. 

 Replikk, 150:  Har dere noen konkrete forslag på når  det kan avholdes? 
 Innlegg, 173:  Vi ønsker at arrangementet kan legges  �l slu�en av mai eller starten av juni. 
 Replikk 116:  Det går fint an å fly�e arrangementet,  men det er vik�g at vi med flokken 
 fortsa� kan drive speiding året rundt. For oss er det vik�g at speiderne lærer seg å bruke 
 regntøy, slik at når de går over i troppen så driver de speiding året rundt, ikke bare mai �l 
 september. Jeg har delta� på Ridderturneringen i ganske mange år og kan ikke huske at det 
 har vært mye snø. Det har regnet rik�gnok, noe som lederne synes var verre enn speiderne. 

 Replikk, 174:  Jeg stø�er 17. Oslo si� forslag. En  �ng �l som taler for å fly�e arrangementet 
 er at det o�e havner sam�dig med St. Georgsdagen og spenner ben på gruppas feiring av 
 de�e. Så for oss er det fint å kunne fly�e arrangmentet. 
 Replikk, 173:  Vi tenker også på det å kunne �lby  det å overna�e i telt. Det er e�er hvert bli� 
 en sprengt kapasitet på Krakos for overna�ng. I �or havnet arrangementet også sam�dig 
 som ID feiringen, noe som gjorde at noen speidere ikke fikk vært med på arrangementet. 
 Replikk, 33:  Er det en mulighet å ha Ridderturneringen  på ulikt �dspunkt fra år �l år? Slik vil 
 jo muligheten for at alle i flokker kan få med seg arrangementet være større. 
 Replikk, 150:  Det at arrangementet vil havne på ID,  er ikke sannsynlig på lang �d, da 
 �dspunkt i kalenderen for ID går lenger frem for hvert år. Det er derfor lenge �l neste gang 
 de�e treffer oppsa� dato for arrangementet. 
 Replikk, 160:  Det som er li� vik�g å tenke på hvis  denne datoen skal fly�es, er at mange 
 speidergrupper ikke har så mye lederkapasitet. Hvis Ridderturnering og Kretskonkurranse 
 havner på samme helg eller en helg e�er hverandre, så er det mange grupper som ikke har 
 mulighet �l å s�lle med ledere slik at arrangementet er gjennomførbart. 
 Replikk, 145:  Når man skal vedta terminlisten på halvårsmøtet,  kan ikke da arrangøren 
 komme med ønsker om hvilken helg arrangementet skal legges �l? 
 Replikk, 147:  Jeg er åpen for å fly�e arrangementet,  men det er veldig mange helligdager 
 og arrangementer på vårparten, så jeg mener det er bedre å fly�e arrangementet �l høsten. 
 Replikk, 22:  Hvis vi legger arrangementet �l høsten,  så er det mange nye småspeidere som 
 ikke kan nok �l å være med. Lederne vil ikke ha nok �d �l å lære dem opp.’ 
 Replikk, 150:  Fra kretstyrets ståsted er det vik�g  at arrangøren kommer på banen med ønske 
 om når de ønsker å arrangere Ridderturneringen før halvårsmøtet, da vi ønsker å ha klart et 
 forslag �l fullstendig terminliste når halvårsmøtet avholdes. 
 Replikk, 33:  Er det mulig å legge opp argumentene  for og imot og stemme over hva som er 
 best løsning for flertallet? 
 Ordstyrer:  Forslagene som kommer nå skal ikke voteres  over i dag. 
 Replikk, 159:  Vi tenker det ikke spiller så stor rolle  når arrangementet blir, men at man får 
 vite hvilken helg som er avsa� i god �d før egen speidergruppe se�er opp egen terminliste. 
 173:  Det har vært vanskelig for arrangøren å tenke  ny� grunnet fastlåst dato. Vi tenker det 
 er opp �l arrangøren sammen med kretsstyret og finne en helg og et opplegg som kan passe. 
 Ordstyrer:  Nå skal vi se�e strek e�er de tre neste  på talerlisten. 
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 Replikk, 100:  På vegne av Ledertrenerpatruljen e�erlyser vi også en te�ere dialog med 
 kretsstyret i forkant av arbeidet med terminlisten. 
 Replikk, 116:  Vi vil også nevne at det er vik�g at  datoen blir klar før egen terminliste. 
 Replikk, 150:  Kretsstyret er helt enig i at  terminlisten  fastse�es på halvårsmøtet, slik at 
 gruppene kan operere ut ifra det. 

 4.2.  Kretsstyrets inns�lling: Ridderturneringen holdes  på fastsa� dato i år. 
 Forslaget kan tas med videre �l terminliste for 2025. 

 Ordstyrer:  Hvis ikke det er noen mo�orslag mot kretsstyrets  inns�lling, så vedtas de�e. 
 Replikk, 173:  Vi stø�er kretsstyrets inns�lling. 

 5.  Valg 
 5.1.  Valg av deltager �l Speider�ng 

 Følgende personer s�lte �l valg �l Speider�nget: 

 1.  Ragnhild H. Pihl Konstad, Longship 
 2.  Sissel-Margrethe Mejland, Bryn 
 3.  Kasper Storm Hanssen, Bygdøy 
 4.  Kjers� A. Holmen Schrøder, 17. Oslo 
 5.  Henrik Gjerp, 17. Oslo 

 6.  Roy Mar�nsen, Haugerud 
 7.  Lauritz Rygh, Haugerud 
 8.  Asbjørn Aursjø, Tåsen, s�ller som vara 
 9.  Sebas�an Karlstad, Bøler, s�ller som vara 
 10.  Aurora Sveijer, Longship, s�ller som vara 

 Det velges fem representanter �l speider�nget, fortrinnsvis gu�er og jenter, med personlig 
 vara. To av delegatene skal være mellom 16-26 år. 

 Kretsleder om Speider�nget:  Speider�nget er et slags  krets�ng for Norges Speiderforbund 
 og avholdes hvert annet år. I �llegg �l å gjennomgå regnskap og budsje�, presenteres 
 lang�dsmål og på Speider�nget i høst, skal det vedtas en ny strategiplan. Det foretas valg �l 
 Speiderstyret og innsendte saker fra de ulike kretsene tas opp. 

 Følgende personer ble valgt �l Speider�nget: 

 Hovedrepresentanter: 
 Ragnhild H. Pihl Konstad, Longship 
 Sissel-Margrethe Mejland, Bryn 
 Kasper Storm Hanssen, Bygdøy 
 Kjers� A. Holmen Schrøder, 17. Oslo 
 Roy Mar�nsen, Haugerud 

 Vara: 
 Aurora Sveijer, Longship 
 Sebas�an Karlstad, Bøler 
 Asbjørn Aursjø, Tåsen 
 Lauritz Rygh, Haugerud 
 Henrik Gjerp, 17. Oslo 
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 5.2.  Valg av delegater �l speider- og roverforum 
 Det velges to representanter �l hvert forum, fortrinnsvis én gu� og én jente, med personlig 
 vara. Representantene �l Speiderforum skal være mellom 13 og 16 år og for Roverforum skal 
 den ene representanten være mellom 16 og 20 og den andre mellom 16 og 25 år. Det velges 
 en representant under de ulike forumene som skal representere forumet og gi innspill fra 
 forumet på Speider�nget. Kretsstyret undersøker om det er mulig å delta som observatør på 
 forumene, slik at vara kan være med. 

 Følgende personer s�lte �l valg �l Speiderforum: 

 1.  Aurora Sveijer, Longship 
 2.  Eva Linnéa Edlund Murstad, 17. Oslo 

 3.  Lauritz Rygh, Haugerud 
 4.  Roy Mar�nsen, Haugerud 

 Alle kandidatene fikk mulighet �l å presentere seg selv. 

 Aurora Sveijer:  Jeg er medlem i Longship og har vært  med der i fire år. Jeg har lyst �l å bli 
 valgt for å representere Oslospeiderne fordi jeg har lyst �l å bidra mer i speideren og fordi 
 jeg har lyst �l å prøve nye �ng. 

 Eva Linnéa Edlund Murstad:  Jeg er medlem i 17. Oslo  har vært med i speideren siden 2017, 
 jeg er sosial og liker å prate med mennesker og ønsker å bli kjent med andre utenfor kretsen. 

 Lauritz Rygh:  Jeg er ak�v speider i 1. Haugerud og  patruljeassistent. Jeg har vært medlem i 
 seks år. Jeg synes det er gøy med speiding og har lyst �l å bidra enda mer for speideren. 

 Roy Mar�nsen:  Jeg er også speider i 1. Haugerud og  patruljeassistent. Jeg har vært med i 
 fire- fem år og ønsker å kjempe for å få frem saker for å gjøre speideren bedre. 

 I punkt 3.2 i retningslinjer for Speiderfourm  skal  velges av samme aldersgruppe som de som 
 skal delta (13-16 år). Det var å�e stemmebere�gede i denne aldersgruppen �l stede. 

 Følgende personer ble valgt �l Speiderforum: 

 Hovedrepresentanter: 
 Lauritz Rygh, Haugerud - Flest stemmer 
 Aurora Sveijer, Longship - Valgt ved trekking 

 Vara: 
 Roy Mar�nsen, Haugerud 
 Eva Linnéa Edlund Murstad, 17. Oslo 

 Følgende personer s�lte �l valg �l Roverforum: 

 1.  Kjers� A. Holmen Schrøder, 17. Oslo 
 2.  Erlend Simensen, 17. Oslo 
 3.  Sebas�an Karlstad, Bøler 

 4.  Elisabeth Konstad, Longship 
 5.  Tale Nordby Hvenekilde, Nordstrand 

 Alle kandidatene fikk mulighet �l å presentere seg selv. 
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 Kjers� Aurora Holmen Schrøder:  Ikke �l stede, representert  av Eva Linnéa Edlund Murstad. 
 Kjers� har vært speider hele livet, hun er snill og bryr seg om andre. Hun er leder for flokken. 

 Erlend Simensen:  Ikke �l stede, representert av  Torbjørn  Røste Beckstrøm. Erlend fylte 
 ne�opp 17 år, han har ansvaret for troppen i 17. Oslo. Han er hyggelig og god �l å passe på 
 at �ng er i orden. Han er sosial og liker å si sine meninger. 

 Sebas�an Karlstad:  Jeg er leder i Bøler speidergruppe,  jeg var også peff`en som ledet Bøler 
 speidergruppe �l en tredjeplass i kretskonkurransen og videre �l NM. Jeg går dramalinjen 
 som kanskje ikke virker relevant, men på dramalinjen handler alt om å høre, ly�e og være 
 oppmerksom på hverandre. Jeg ønsker å u�orske speidermiljøet utenfor vår krets. 

 Elisabeth Konstad:  Jeg er fra Longship og er 16 år,  jeg har vært speider i syv år. Jeg er 
 interessert i hvordan speideren fungerer som en enhet og som et forbund og det 
 demokra�ske i speideren. Jeg var observatør på speider�nget i �or og synes det var veldig 
 interessant. Jeg har veldig lyst �l å representere kretsen på roverforum. 

 Tale Nordby Hvenekilde:  Jeg er 19 år og vært med i  speideren i 10 år. Jeg er roverlagsleder i 
 1. Nordstrand. Jeg kunne tenke meg å være delegat �l Roverforum fordi jeg synes det er 
 spennende med slike forum og kunne tenke meg å engasjere meg utenfor den lokale gruppa. 

 I punkt 3.2 i retningslinjene for Roverforum  skal  velges av samme aldersgruppe som de som 
 skal delta (16-25 år). Det var å�e stemmebere�gede i denne aldersgruppen �l stede. 

 Følgende personer ble valgt �l Roverforum: 

 Hovedrepresentanter: 
 Sebas�an Karlstad, Bøler 
 Elisabeth Konstad, Longship 

 Vara: 
 Tale Nordby Hvenekilde, Nordstrand 
 Erlend Simensen, 17. Oslo 

 6.  Orienteringssaker: 
 6.1.  Kretsstyrets roller m.m. v/Visekretsleder Kasper Storm Hanssen 

 Kretsleder Simen har ansvar for ledertrening, Visekretsleder Kasper har ansvaret for 
 økonomi og personvern i kretsen, styremedlem Chris�na som ikke er �l stede har ansvar for 
 poli�sk påvirkning i kretsen, styremedlem Einar har ansvar for alle eiendommer i kretsen, 
 styremedlem Marie og Synne har ansvar for rekru�ering og sosiale medier, �l slu� har vi 
 kretssekretær som har ansvar for informasjon om arrangementer og generell administrasjon. 
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 6.2.  Medlemstall 2023 v/Marie Øvrum 
 Jeg skal si li� om medlemstallene og utviklingen de siste årene. I 2023 var vi 1180 speidere i 
 Oslo, hvor 914 speidere er unge under 26 år. Det er flere gu�er enn jenter, noe som har vært 
 en jevn utvikling de siste årene. Det å få med flere jenter, er noe vi ønsker. Det vik�gste er å 
 holde på medlemstallene slik de er og sikre gode plasser for de som er speidere i dag. Vi har 
 også lyst �l å jobbe for at de unge ikke faller fra. Vi må prøve å finne ut hvordan vi kan ha 
 gode arrangementer og stø�e gruppene slik at vi får med oss alle videre og at færre gir seg 
 ved ungdomsskole- alder. Vi vil �l slu� si at hvis noen har spørsmål om rekru�ering eller har 
 noe de lurer på, har innspill eller �ps �l kretsstyret på hva vi kan gjøre, så tar vi veldig gjerne 
 imot de�e. Vi kan hjelpe hvis det er noen som har lyst �l å få �l rekru�ering, eller lyst �l å 
 starte en satsning med å få med flere jenter, så kan kretsstyret bidra �l å hjelpe �l med det. 

 6.3.  Ung fri�d og Frivillig.no v/Marie Øvrum 
 Noe av mo�vasjonen �l å være med i kretsstyret var at jeg har få� ny jobb i Frivillighet 
 Norge, der hvor jeg skal jobbe med å veilede og hjelpe alle frivillige organisasjoner med 
 rekru�ering. De�e gjelder da både medlemmer og frivillige. En av de �ngene vi gjør i 
 Frivillighet Norge er å administrere ne�sidene  frivillig.no  og  ungfri�d.no  . De�e er ne�sider 
 som alle frivillige organisasjoner kan bruke. Her kan man registrere sin organisasjon og sine 
 ak�viteter. Det er allerede mange speidergrupper fra hele landet som bruker de�e. 
 Vi oppfordrer alle speidergrupper �l å bruke begge sider, hvis man ønsker flere frivillige, så 
 kan dere registrere dere og legge ut behovet som gruppa har på frivillig.no og ønsker dere 
 flere medlemmer, så kan dere registrere dere på ungfri�d.no. Skriv om gruppa og 
 ak�vitetene deres og hvilken aldersgruppe �lbudet er for. Det er en måte å nå ut �l de som 
 ikke kjenner speiding fra før. Det vi jobber mye med, er å markedsføre disse sidene og få 
 helsesykepleiere, Nav, alle i offentlig sektor osv. �l å vite om sidene. De�e for å gjøre sidene 
 mer kjent, slik at man kan nå ut �l barn og unge. Det er også vært å nevne at på ungfri�d.no 
 så har vi en del penger som vi kan bruke på annonser. Slik at alle som oppre�er en ak�vitet 
 på ungfri�d.no kan sende en link �l Frivillighet Norge, slik at vi kan bruke penger på en 
 annonse som kan markedsføre deres ak�vitet. Annonsen kan re�es mot de som dere ønsker, 
 f.eks. en spesiell bydel, aldersgruppe o.l. De�e kan være en veldig virksom måte å nå ut �l 
 nye på. Manglerud var en av de speidergruppene som ikke hadde registrert seg der og har 
 allerede mo�a� fire henvendelser. Hvis noen har spørsmål om de�e, så er det bare å ta 
 kontakt med Marie Øvrum eller Frivillighet Norge. 

 7.  Diskusjonssaker 
 7.1.  Medlemskon�ngent og vedtekter v/Einar Løhne Iversen 

 Vi starter med vedtekter, for der har kretsstyret noe som vi ønsker å ta opp med krets�nget. 
 Vedtekter er egentlig Chris�na si� område, men hun hadde dessverre ikke mulighet �l å 
 være her i dag, derfor tar jeg de�e nå. Når det gjelder vedtekter så ble det snakket li� om på 
 ekstraordinært krets�ng å ha muligheten �l å velge vara og da har vi se� på hva som står i 
 vedtektene per i dag om de�e. Ordlyden gir krets�nget mulighet �l å vedta de�e her og nå. I 
 paragraf 3.1. står det at kretsstyret består av kretsleder og inn�l fem medlemmer. 
 Krets�nget avgjør hvordan styret skal organiseres og om det skal velges varamedlemmer. Det 
 står altså svart på hvi� at krets�nget kan bestemme om vi skal ha varamedlemmer eller ikke. 
 Vi har oppfa�et at det kan være i kretsstyrets interesse å ha varamedlemmer og da må de�e 
 stemmes over. Vi har denne muligheten her i dag. Hva tenker krets�nget om de�e forslaget? 
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 163:  Hva er hensikten med å ha med en vara i kretsstyret? 
 Kretsstyret:  Det er å kunne ha en vara når noen ikke  har anledning �l å s�lle eller i �lfeller 
 noen faller fra underveis. Synne skal f.eks. på utveksling fra juli måned og kretsstyret si�er 
 dermed med en representant mindre. Vi synes det er fint at når det er engasjement og det 
 finnes noen som har lyst �l å bidra inn i kretsen, så kan vi velge inn ressurser som kan være 
 �l ny�e for oss alle. Det er uguns�g å la en plass stå åpen eller tom. 
 163:  Er det ikke da bedre å da ha et suppleringsvalg  når en person forsvinner? 
 Kretsstyret:  Det er selvfølgelig også en mulighet,  da inviterer man eventuelt �l et 
 ekstraordinært krets�ng. Aller først bør vi bestemme om vi skal ha en vara og så er spørsmål 
 nummer to hvordan vi får tak i det. 
 173:  Jeg synes det er et godt forslag å ha vara, for  da får en kjennskap �l kretsarbeidet og 
 hva kretsstyret gjør. Alle mo�ar jo sakspapirer slik at de kan se�e seg inn i �ng. Jeg si�er i 
 valgkomiteen �l speiderstyret, der det nå diskuteres ne�opp de�e å kunne ha en vara. Det 
 har �dligere vært mulighet for å være vara, men så er de�e �ernet igjen. Det å ha vara er jo 
 for å gjøre et styre mer robust. 
 127:  Var tanken nå å votere for et valg på en vara? 
 Kretsstyret:  Vi kan ikke ha et valg fordi vi ikke  har presentert noen kandidater, men det man 
 kan gjøre er tre alterna�ver. Det ene er at man har et ekstraordinært krets�ng der man 
 stemmer over aktuelle vara`er. Det andre er at man stemmer over de�e på kretsens 
 halvårsmøte i november. Det tredje er at man gir kretsstyret mandat �l å velge seg et 
 varamedlem eller to selv. Alle disse må jo sees li� nærmere på, men da bør man aller først 
 finne ut av om vi vil ha en vara eller ikke. På ekstraordinært krets�ng, så var det en som s�lte 
 seg �l disposisjon for å være vara i kretsstyret. 
 166:  Jeg synes kretsstyret burde informert mer om  denne saken på forhånd. 
 Kretsstyret:  Vi kan være enig at saken kanskje kom  li� brå� på krets�nget, da vi innså at vi 
 burde ta opp saken på årsmøtet, hvis man ikke skulle ta opp de�e på et ekstraordinært 
 krets�ng. Vi så at det står tydelig i vedtektene at de�e er noe krets�nget skal ta s�lling �l og 
 ikke noe kretsstyret kan bestemme på egen hånd. 
 166:  Det burde foreligget li� ekstra informasjon  i sakslisten om de�e på forhånd. 
 Kretsstyret:  Det er vi enige i, vi ser nå at de�e  bør tas opp på halvårsmøtet i november. 
 Problemet er at de�e punktet er oppført som en diskusjonssak, selv om det har kommet et 
 forslag underveis. Det finnes heller ingen inns�lling. Vi kan derfor ikke votere over de�e nå. 

 Kretsstyret:  Vi går da videre �l informasjon om medlemskon�ngenten.  De�e kommer �l å 
 snakkes mer om og det har �dligere vært tema på kretsens halvårsmøte om at økonomien i 
 kretsen er helt grei, men med noe usikkerhet. Det er flere måter å styrke kretsens økonomi 
 på, blant annet kan vi søke stø�e �l ulike arrangementer og �ltak enn �dligere. Man kan 
 også forsøke å drive annet inntektsbringende arbeid, eller man kan se på om man kan øke 
 krets-kon�ngenten. Prisen i dag er 500,- fra forbundet og 150,- fra krets og så kommer 
 kon�ngenten �l speidergruppa på toppen. Kretsens kon�ngent er uforandret siden 2011. 
 De�e kommer �l å bli diskutert i forkant av halvårsmøte og budsje� for 2025 om vi skal øke 
 kon�ngenten. Kretsstyret kommer �l å ta diskusjonen først, og trolig komme med en 
 inns�lling for dere�er å invitere krets�nget �l å komme med innspill. 
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 7.2.  Valgkomité v/Simen H. Husby 
 Kretsstyret ønsker å opplyse krets�nget om at vi for �den ikke har en valgkomite. Hvis vi 
 hadde ha� �d �l å diskutere løsninger rundt de�e, så hadde vi gjort det i dag. Men siden vi 
 ikke har �d �l de�e, så ønsker vi forslag �lsendt på mail for hvordan vi kan løse �ng når vi 
 ikke har en valgkomite. Kretsstyret og kontoret vil jobbe med de�e frem �l halvårsmøtet. 

 8.  Eventuelt 

 8.1.  Frilager v/Simen H. Husby 
 Frilager er en utlånsordning for organisasjoner. Vesterlen har blant annet ha� god ny�e av 
 ordningen. Frilager skal nå starte opp i Oslo. Generalsekretær i NSF ønsker å ha med et 
 styremedlem fra Oslospeiderne her. Hvis noen kunne tenke seg de�e, så ta kontakt med oss. 

 8.2.  Instagram og Facebook v/Marie Øvrum 
 Vi oppfordrer alle å tagge #Oslospeiderne i sosiale medier, så vi kan dele videre, slik at vi kan 
 være mer synlige. Det er også mulig å sende bilder �l kontoret hvis dere har noe spesielt 
 dere ønsker vi skal vise frem. Mail kan da sendes �l kontor@oslospeiderne.no 

 8.3.  Ridderturneringen v/Kretspatrulje Sentrum 
 Det kommer mer informasjon ut, men vi kan allerede informere om at det på søndagen vil 
 bli en matlagingoppgave. Da ønsker vi at speiderne tar med seg pasta eller annen mat som 
 kan brukes �l andre formål. 

 8.4.  Vikariater innen vekst- og gruppearbeid v/Simen H.  Husby 
 Vi ønsker å nevne kort at vekstvikariat på Østlandet er ute hos NSF. S�llingene er i 
 utgangspunktet et full�dsvikariat i perioden april-juni og august–september 2024, men 
 s�llingene kan �lpasses de som er interessert. De er ute e�er speidere i roveralder og li� 
 eldre. Aktuelle arbeidssteder kan være i Oslo, Bærum, Romerike, Follo eller en annen krets. 
 Arbeidet består blant annet av å hjelpe �l med vekst innad i grupper, utvikle 
 rekru�eringskampanjer osv. Ta kontakt med Forbundskontoret hvis dere er interessert. 

 8.5.  Poli�a�est v/Simen H. Husby 
 Kretsleder har sendt ut mail �l ansvarlige i speidergrupper som mangler poli�a�est og 
 Forbundskontoret kommer også �l å sende ut brev i posten om de�e. Reglene for når man 
 må vise poli�a�est er alle over 16 år som har lederansvar minst to dager i løpet av et år. Alle 
 må ordne de�e og hvis det er spørsmål rundt regler eller registrering så kan vi kontaktes. 

 8.6.  Personvern og Min Speiding v/Kasper Storm Hanssen 
 Visekretsleder Kasper er som nevnt �dligere personvernansvarlig i kretsen. De�e er en rolle 
 vi ikke har pekt ut �dligere. Vi ønsker å informere om en del �ng som kretsen ønsker å jobbe 
 med i forhold �l de�e. Vi kommer �l å innføre strengere regler i forhold �l deling av 
 personopplysninger. Det vil si at vi fremover kommer �l å bruke påmeldingsskjemaer som er 
 laget av Oslospeiderne eller bruke Min Speiding. Vi kommer �l å slu�e med å få påmeldinger 
 på mail. Videre har vi som mål i kretsstyret nå å bruke Min Speiding mer enn �dligere. De�e 
 vil vi oppfordre alle grupper �l å begynne å gjøre. Så fort dere bruker Min Speiding �l 
 påmelding så er det ikke lenger dere som har ansvaret for personvernet i speidergruppa. 
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 Når Min Speiding brukes så er det Forbundet som har ansvaret for personvernet. Hvis noe 
 skjer, så er det Forbundet som det skal rapporteres �l og dere slipper å gjøre jobben selv. 
 Prøv å begrense hvordan dere deler ut data, begrens hva dere gir ut og hvordan dere gir det 
 ut. Stol ikke på at e-post er en trygg måte å gjøre de�e på. Mange e-postpla�ormer er ikke 
 krypterte. Ta gjerne en runde på hvordan dere deler informasjon internt i gruppa. Forbundet 
 har sa� opp trygge områder som speidergruppene kan bruke �l de�e formålet. Hvis noen 
 trenger hjelp �l å finne ut av de�e, så er det bare å sende en mail �l oss. Hvis dere oppdager 
 at det er skjedd lekkasjer på kretsens nivå, så meld i fra �l kretsstyret umiddelbart. Alle har 
 mulighet �l å sende inn forslag �l NSF på ønsker �l Min Speiding. Er det spørsmål om de�e? 

 160:  Min Speiding har bli� li� ny og så er mye ganske gammelt. Når er ny versjon ferdig? 
 Kretsstyret:  Vi har vært i kontakt med forbundet om  de�e og de har ikke noen endelig 
 slu�dato for når de får gjort om alt. De�e er noe som krever ganske mye �d grunnet at det 
 ikke bare er NSF som bruker løsningen. Den brukes både av Scouterna i Sverige og St. Georgs 
 Gildene og det må være en synergieffekt mellom alle tre enhetene for at løsningen skal 
 kunne gå igjennom. Den jobbes med og blir kon�nuerlig utviklet med forbedringsforslag. 

 8.7.  Kurs v/Ledertrener Kje�l Willander 
 Kretskontoret sendte ut en spørreundersøkelse i samarbeid med ledertrenerpatruljen om 
 hvilke kurs speidergruppene kunne tenke seg  i �or. Denne fikk vi dårlige �lbakemeldinger 
 på. Vi lurer på om dere ikke er oppta� av kompetanseheving og kunnskapsdeling? For vi har 
 ha� få deltakere på trinnkursene som vi har sa� opp. Mange av deltakerne kommer fra 
 andre kretser. Det vi e�erspør er en annen kultur på hvordan vi skal tenke behovet for kurs. 
 For med så få deltakere, så trenger vi kanskje ikke kurs i egen krets. Da kan de få som 
 e�erspør kurs, ta disse i andre kretser. Slik det er nå, brukes en del ressurser feil. Hvis det er 
 slik at Min Speiding skal brukes mer, så må de bli bedre på informasjonsflyten inn �l 
 arrangørene av kursene. Vi trenger en del informasjon som er underlagt personvernreglene. 
 Så li� om vårens kurs. Peff 2 skal vi ha siste helg i april og vi oppfordrer alle �l å gå inn og 
 melde på de deltakerne dere skal ha med der. Husk at vi ikke ønsker gruppepåmelding, det 
 er individuell påmelding, slik at vi får sendt ut informasjon �l hver deltaker. Ellers så ønsker 
 ledertrener patruljen unge traineer. Det betyr at vi trenger dere som unge ledere og som har 
 lyst �l å være med å hjelpe �l og veilede på kurs. Dere vil dermed bli en del av vårt miljø. Har 
 dere lyst �l de�e må dere ta kontakt med kretsstyret eller ledertrenerpatruljen. For å være 
 med på Trinn 2 som arrangeres i mai, så bør man ha gjennomført Trinn 1. 

 Krets�nget heves 

 Protokollunderskri�er 

 Lina Marie Askevold  Roy Mar�nsen 
 17. Oslo Kampianerne speidergruppe  Haugerud speidergruppe 
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